
Przemówienie Andrzeja Dudy w ONZ

Bardzo dobre przemówienie w „polskim” tonie, to znaczy ze szczególnym zwróceniem uwagi
na imponderabilia, i podstawowe prawa człowieka.

O naruszaniu integralności terytorialnej i o zmowach mocarstw pod stołem, o tym,ze rządzić
powinna siła prawa a nie prawo siły. I z naszego ogródka, było też o dziennikarzach, blogerach i tych
którzy ujawniają nadużycia i zbrodnie…

Czy ktokolwiek sobie wyobraża,ze takie jasny, klarowny i silny przekaz umiałby skierować Bronisław
Komorowski?
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